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PROTOKÓŁ  

z  XLI SESJI RADY GMINY  BRĄSZEWICE, 

która odbyła się w dniu 18 stycznia 2018 roku 

w sali konferencyjnej przy Gminnej Bibliotece Publicznej w Brąszewicach 

 

Otwarcie obrad – godz. 1000, zamknięcie – godz. 1045. 

Na ustawowy stan rady – 15 Radnych, udział w obradach brało 14 Radnych – lista obecności w 

załączeniu do protokołu. Nieobecni: Radna Dorota Lipka. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy – Radny Adam Sowizdrzał. 

 

W obradach udział brali: 

Wójt Gminy – Karol Misiak 

Sekretarz Gminy – Agnieszka Drzazga  

Skarbnik Gminy – Krzesisława Kamińska 

 

PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie obrad XLI sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na 2018 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w WPF Gminy Brąszewice na lata 2018-2029. 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie obrad XLI sesji Rady Gminy 

Ad. 1  

Po stwierdzeniu prawomocności obrad na podstawie listy obecności, otwarcia obrad XLI sesji Rady 

Gminy dokonał Przewodniczący Rady Adam Sowizdrzał. Powitał Radnych oraz zaproszonych gości 

biorących udział w obradach.  

Ad. 2   

Skarbnik Gminy zwróciła się z prośbą o zmianę kolejności podejmowanych uchwał, tj. zamiana pkt 7 na 

pkt 6, a pkt 6 na pkt 7. 

Przewodniczący Rady Gminy podał pod głosowanie porządek obrad po zmianie kolejności. W 

głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem proponowanego porządku 

obrad głosowało 14 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem 

proponowanego porządku obrad po zmianie kolejności. 

PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD (po zmianie) 

1. Otwarcie obrad XLI sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w WPF Gminy Brąszewice na lata 2018-2029. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie gminy na 2018 rok. 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie obrad XLI sesji Rady Gminy 
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Ad. 3   

W sprawozdaniu ze swojej działalności między sesjami w okresie od 29 grudnia 2017 r. do 17 stycznia 

2018 r. Wójt Gminy poinformował, że: 

1. W dniu 27 grudnia naprawiano drogę w m. Pokrzywniaki. 
2. W dniu 02 stycznia naprawiano żwirem drogę relacji Chajew-Kliczków. 
3. W dniu 03 stycznia naprawiano żwirem drogę relacji Chajew-Kliczków. 
4. W dniu 08 stycznia naprawiano drogę w m. Bukowiec (Bugaj) oraz równano drogi gminne. 
5. W dniu 09 stycznia naprawiano przystanek w m. Czartoria, odmulano rów relacji Przedłęcze-

Godynice. 
6. W dniu 10-11 oraz w dniu 15 stycznia odmulano rów relacji Przedłęcze-Godynice. 
7. W dniu 11 stycznia równano drogi.  
8. W dniu 12 stycznia sprzątano przystanki. 
9. W dniu 15 stycznia odmulano rów relacji Przedłęcze-Godynice. 
10. W dniu 17 stycznia posypywano drogi mieszanką solną w miejscach zagrożenia bezpieczeństwa 

ruchu drogowego. 
11. W dniu 29 grudnia zakupiona agregat prądotwórczy. Koszt 68800 zł. 
12. W dniu 5 stycznia w wyniku przeprowadzonego konkursu na stanowisko ds. kadr i spraw 

społecznych została przyjęta Pani Edyta Gęślak. 
Dodatkowo poinformował, że na ul. Starowiejskiej nieznana osoba odkręciła hydrant, co 
spowodowało wyciek wody i oblodzenie. 
 

Ad. 4 

Radny Grzegorz Kulig zgłosił zły stan pobocza przy drodze powiatowej w Starcach (od drogi 

„błaszkowskiej”) oraz przypomniał o potrzebie wycięcia wierzb przy drodze powiatowej Starce – 

Robaszew. 

Radna Grażyna Dobruchowska zgłosiła potrzebę posypania dróg powiatowych. 

Radny Jacek Piotrowski interpelował o szybszą reakcję przy odśnieżaniu dróg. 

Radny Jan Stawirej interpelował o posypanie drogi i chodnika na ul. Parkowej i Górnej. 

Radny Jacek Piotrowski zgłosił awarię oświetlenia w Brąszewicach i interpelował o wydłużenie czasu 

świecenia lamp. 

Radny Jerzy Ławniczak zgłosił potrzebę usunięcia zakrzaczeń przy moście na ul. Starowiejskiej oraz 

uzupełnienia dziur w drodze w miejscowości Kosatka. 

Radny Józef Toruński zgłosił zły stan pobocza na drodze powiatowej Trzcinka – Kamieniki. 

Radny Józef Przezak zgłosił dziury obok mostu na Łużycy. 

Wójt Gminy poinformował, że wszystkie zgłoszenia będą przekazane odpowiednim pracownikom. 

Przekazał informację od PZD, że jeśli znalazłby się ktoś chętny na wycięcie wierzb przy drodze Starce-

Robaszew to może się zgłosić w tej sprawie. 

 

Ad. 5 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu. 

Radny Jan Stawirej zapytał o przewidywany koszt kredytu. 

Skarbnik Gminy poinformowała, że zgodnie z rozeznaniem rynku stopa procentowa wynosi około 3 %. 

Wójt Gminy poprosił o przyjęcie uchwały, co pozwoli na szybkie ogłoszenie przetargów na planowane 

remonty dróg. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku innych uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 13 Radnych, 1 Radny (J. Piotrowski) wstrzymał się od głosu. Większością głosów Rada Gminy 
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opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XLI/182/2018 z dnia 18 stycznia 2018 r. w sprawie 

zaciągnięcia kredytu. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w WPF Gminy 

Brąszewice na lata 2018-2029. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały poddał ją pod głosowanie. W 

głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały głosowało 13 

Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XLI/183/2018 z dnia 18 

stycznia 2018 r. w sprawie dokonania zmian w WPF Gminy Brąszewice na lata 2018-2029. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie 

Gminy na 2018 rok. 

Radny Jacek Piotrowski zapytał o zmianę nazwy inwestycji drogowej w Godynicach i zmianę kwoty na 

nią przeznaczoną. 

Sekretarz Gminy poinformowała, że jest to ten sam odcinek drogi w Godynicach, który był przyjęty w 

budżecie na 2018 rok, a  zmiana nazwy i kwoty wynika z opracowywanej dokumentacji projektowej i 

kosztorysowej.  

Wójt Gminy dodał, że będzie składany wniosek o dofinasowanie remontu tego odcinka drogi z Urzędu 

Marszałkowskiego. 

Radny Jacek Piotrowski zapytał o zmianę nazwy inwestycji drogowej w miejscowości Salamony. 

Skarbnik Gminy poinformowała, że zmiana zapisów wynika ze zmiany klasyfikacji z wydatków 

majątkowych na wydatki bieżące. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku innych uwag do projektu uchwały poddał ją pod 

głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem uchwały 

głosowało 13 Radnych, 1 Radny (J. Piotrowski) wstrzymał się od głosu. Większością głosów Rada Gminy 

opowiedziała się za przyjęciem Uchwały Nr XLI/184/2018 z dnia 18 stycznia 2018 r. w sprawie 

dokonania zmian w budżecie Gminy na 2018 rok. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 8 

Przewodniczący Doraźnej Komisji Statutowej Grzegorz Kulig odczytał protokół z posiedzenia Doraźnej 

Komisji Statutowej z 17 stycznia 2018 r. 

Radny Grzegorz Kulig poinformował o psie błąkającym się w okolicy Starc. 

Radny Jan Stawirej zarzucił, że prace nad opracowaniem Statutu trwają bardzo długo. Wyraził zdanie, 

że można to zrobić w 2 godziny. 

Radny Jacek Piotrowski zapytał o liczbę posiedzeń Komisji Statutowej. 

Radny Grzegorz Kulig poinformował, że odbyły się 3 posiedzenia i wyraził zdanie, że opracowanie 

prawidłowego statutu nie jest sprawą łatwą. 

Radna Grażyna Dobruchowska wyraziła opinię, że zmiany wprowadzane przez rząd w ustawach 

dotyczących gmin wymuszą kolejne zmiany zapisów Statutu. 

Radny Józef Toruński zapytał o procedurę postawienia drogowskazu przy drodze powiatowej. 

Wójt Gminy przedstawił zasady ustawiania znaków przy drogach. 

Radny Józef Toruński wyraził zdanie, że skoro Powiatu nie stać na ustawienie znaku, to jest skłonny 

sam go sfinansować. 
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Radny Jerzy Ławniczak poinformował o pracach nad zmianami Statutów Ochotniczych Straży 

Pożarnych i wskazał na błędy i problemy w ich opracowaniu. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że na dzisiejszej sesji nie był zatwierdzany protokół z 

poprzedniej sesji, ze względu na urlop pracownika i brak technicznych możliwości jego przygotowania. 

  

Ad. 9 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady XLI sesji Rady Gminy o godzinie 1045.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Przewodniczący Rady Gminy 

 

Adam Sowizdrzał 

Protokołował:  

S. Domagała 


